
 

Ekonomi 

15.06.2011 

Davutoğlu, Suriyeli sığınmacıları ziyaret edecek 

Dışişleri Bakanı Ahmet Davutoğlu, Suriyeli 

sığınmacılara kapıların kapatılmasının söz 

konusu olmadığını belirterek, '10 binden sonra 

durması söz konusu değil. Ancak bu çok büyük 

bir dalga haline dönüştüğünde artık uluslararası 

ve bölgesel bir mesele haline de dönüşme 

potansiyeli var' dedi.

Bakan Davutoğlu, Suriye'den kaçarak 

Türkiye'ye sığınan Suriyelilerin bulunduğu 

kampları ziyaret etmek için Hatay'a gitti. 

Esenboğa Havaalanı'nda gazetecilerin sorularını 

cevaplayan Davutoğlu, Türkiye'nin, 

Ortadoğu'nun geleceği konusunda son derece belirleyici politikasını bundan sonra da aynı temel 

ilkeler çerçevesinde sürdürmeye devam edeceğini bildirdi.

Türkiye'ye sığınanların sayısıyla ilgili soru üzerine Davutoğlu, bunları Hatay'a gittikten sonra daha 

detaylı olarak aktarabileceğini belirterek, 'Şu anda 8 bin 882. 8 bin 500'ü biraz aşmıştı. Bazı geri 

dönenler oldu. Tam rakamları Hatay'a gidince öğreneceğiz. Hem kampları gezeceğiz, ve orada 

yetkililerle görüşeceğiz' dedi.

Türkiye'nin 10 binden sonraki sığınmacıları kabul etmeyeceği yorumlarının hatırlatılması üzerine 

Davutoğlu şunları kaydetti:

'Bizim için Suriye halkı, geleceği ve kaderi bizimle müşterek bir halktır. Suriyeli kardeşlerimize 

herhangi bir şekilde kapı kapatmamız ya da 10 binden sonra durması söz konusu değil. Ancak bu 

çok büyük bir dalga haline dönüştüğünde artık uluslararası ve bölgesel bir mesele haline de 

dönüşme potansiyeli var. O bakımdan hedefimiz göç dalgasının artarak devam etmesini 

engelleyecek sürecin biran önce başlaması. Yani reformların biran önce devreye girmesi. Güvenlik 

güçleri ve halkın karşı karşıya gelmesine sebep olan şartların ortadan kalkması ve sivil halka karşı 

olan tutumun daha güvenlik odaklı olmanın ötesinde o halkla daha barışık bir çerçeveye 

oturtulmasıdır. Bunların hepsinin sağlanması halinde göç dalgası azalır, gelenleri de biraz misafir 

ettikten sonra geri göndeririz. Ama tırmanan şiddet ortamı göç dalgasını artırabilir. Biz şiddetin 

tırmanmaması için çalışıyoruz. Bütün enerjimizi bu yönde harcıyoruz. Hem uluslararası camiayla 

görüşüyoruz, hem Suriyeli yetkililerle görüşüyoruz. Bütün çabalarımız bu doğrultuda. Elimizden 

geleni her şeyi yapacağız.'
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